
 

 

Malnavas pagasta Iedzīvotāju padomes sēdes protokols 

Malnava, Ludzas novads 

 

2025. gada 27. janvārī                                                                                   Nr. 1/2025 

Sēde sasaukta plkst. 17.10 

Sēde atklāta plkst. 17.10 

Sēde notiek Malnavas pagasta telpās, Jaunā iela 1, Malnava, Ludzas novads, LV-5750 

Sēdi vada Malnavas pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs Juris Vorkalis. 

Sēdi protokolē Malnavas pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja vietniece Karīna 

Adamoviča- Krišāne. 

Sēdē piedalās: Malnavas pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs Juris Vorkalis, Malnavas 

pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja vietniece Karīna Adamoviča- Krišāne, Malnavas 

pagasta Iedzīvotāju padomes locekļi Toms Barkāns un Valdis Naglis, iedzīvotāji – <Vārds, 

Uzvārds>, <Vārds, Uzvārds>, <Vārds, Uzvārds>, 

Darba kārtība: 

1. Iepazīšanās ar padomes darbību un funkcijām; 

2. Darba organizēšanas un informācijas aprites kārtība;  

3. Prioritāri risināmo jautājumu un ierosinājumu apzināšana; 

4. Citi jautājumi. 

1. 

Iepazīšanās ar padomes darbību un funkcijām 

Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs Juris Vorkalis iepazīstina ar padomes kompetencēm, 

uzdevumiem un pienākumiem atbilstoši Ludzas novada pašvaldības domes saistošajiem 

noteikumiem Nr. 10/2024 “Ludzas novada Iedzīvotāju padomes nolikums”. 

2. 

Darba organizēšanas un informācijas aprites kārtība 

Komunikācija ar iedzīvotājiem Malnavas un Lemešovas ciemu iedzīvotājiem notiek 8 dažādās 

“Whastapp” grupās. Vēl padomā iesaistīt Nesteru , Bozovas ciemu iedzīvotājus informācijas 

apritē. 



 

 

<Vārds, Uzvārds> iesaka izveidot Iedzīvotāju padomei un iedzīvotājiem kopēju “Whastapp”  

grupu vai izveidot e-pastu, kur iedzīvotāji varētu iesniegt savus priekšlikumus, aizrādījumus, 

lūgumus utt. 

Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs izsaka priekšlikumu grupu organizēt pēc vienvirziena 

komunkācijas principa, kur iedzīvotājiem svarīgo informāciju un aptaujas varēs ievietot tikai 

padomes locekļi. Jautājums – kā iedzīvotājs, kurš nelieto “Whastapp”, varēs piedalīties aptaujā. 

<Vārds, Uzvārds> ierosona drukātas anketas izvietot Malnavas pagasta kasē, Nesteru bibliotēkā 

un bijušās mežniecības ēkā.  

Iedzīvotāju padome nolemj: 

• Izveidot padmes e-pastu; 

• Izveidot vienvirziena “Whastapp” grupu . 

3. 

Prioritāri risināmo jautājumu un ierosinājumu apzināšana 

Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs ziņo, ka laika posmā starp pirmo iedzīvotāju padomes sēdi, 

kura notika 2024.gada 19.decembrī un šodienu, iedzīvotāji un padomes locekļi ir aktualizējuši 

prioritāri risināmos jautājumus: 

1. Gājēju celiņa Malnava- Kārsava tehniskais stāvoklis, uzturēšanas jautājums. Šis celiņš ir sliktā 

tehniskā stāvoklī, taču pa to regulāri pārvietojas liels skaits vietējo iedzīvotāju un studentu. 

<Vārds, uzvārds> dara zināmu, ka šis jautājums jau iesākts risināt, lai pašvaldība var sākt 

sarunas ar Latvijas valsts ceļiem par gājēju ceļa pārņemšanu pašvaldības īpašumā.  

2. Sadarbība ar LBTU Malnavas koledžu par kultūras pasākumu norisi LBTU Malnavas koledžas 

telpās - aptauja no iedzīvotājiem, cik kultūras pasākumi vajadzīgi, pēc aptaujas rezultātiem lūgt 

pašvaldībai slēgt līgumu par sadarbību ar LBTU Malnavas koledžu par kultūras pasākumu 

norisi. 

3.  Sporta pasākumi - aptaujā ietvert jautājumu, vai vajadzīgi sporta pasākumi Malnavas pagastā 

LBTU Malnavas koledžas sporta zālē. Pēc aptaujas rezultātiem lūgt pašvaldībai slēgt  sadarbības 

līgumu ar LBTU Malnavas koledžu par sporta zāles izmantošanas iespējām. 

4. Bibliotēka - vai Malnavas ciemā ir vajadzīga sava bibliotēka. Ja jā, tad cik cilvēki to būtu gatavi 

izmantot. Jautājumu iekļaut iedzīvotāju aptaujā un vajadzības gadījumā lūgt pašvaldību noslēgt 

sadarbības līgumu ar LBTU Malnavas koledžu par bibliotēkas izmantošanu pagasta 

iedzīvotājiem. 

5. Aktīvās atpūtas parka “Zīdūņs” apsaimniekošana un attīstība, esošās infrastruktūras uzturēšana. 

<Vārds, Uzvārds> informēja, ka aktīvās atpūtas parkam “Zīdūņs”  ir piesaistīts pašvaldībā 

strādājošais darbinieks, kura uzdevums ir sekot “Zīdūņs” sanitārajai kārtībai (savākt un šķirot 

atkritumus, ziņot par nekārtībām). Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs izteica lūgumu liegt 

tehnisku iespēju iebraukšanai ar motorizētiem agregātiem “Zīdūņs”  teritorijā. Ir bijuši gadījumi, 

ka tiek braukts ar tehniku dabas taku teritorijā. Tāpat biežāk būtu jāapseko dabas takā izvietoto 



 

 

atribūtu stāvoklim, bojātie laicīgi jānomaina vai jāsaremontē. Jāuztur tehniskā kārtībā šūpoles, 

lai tāš lietot būtu droši. Jāveicina un jādažādo aktīvās atpūtas iespējas Zīdūņa apkārtnē. 

Iedzīvotāju padome nolemj: 

• Lūgt pašvaldībai rast veidu (vienoties ar  īpašnieku vai pārņemt savā īpašumā) kā atjaunot 

un veikt regulāru uzturēšanu gājēju celiņam Malnava- Kārsava; 

• Izveidot iedzīvotāju aptauju, iekļaujot visus augstāk minētos jautājumus; 

• Nākošajā iedzīvotāju padomes sēdē apkopot aptaujas rezultātus un, balstoties uz tiem, 

sagatavot lūgumu Ludzas novada pašvaldībai par attiecīgu darbību veikšanu. 

4. 

Citi jautājumi 

<Vārds, uzvārds> ierosināja tikties ar pašvaldības policiju, lai tie izskaidrotu, kā risināt 

jautājumu par nesakoptajām teritorijām pagastā (zeme, ēkas). 

<Vārds, Uzvārds> atgādināja, ka Bozovas ciemā ir daudz nepievilcīgu, sabrukušu ēku. Tas 

Bozovas ciemu dara nepievilcīgu. 

<Vārds, Uzvārds> satrauc pašvaldībai piederošo ceļu jautājums -  kādas iespējas grants ceļus 

Malnavas pagastā atjaunot, grants ceļu laistīšanas darbi sausuma periodā un ceļu apstrāde ar 

pretputekļu materiālu. Lūdz uz nākošo sēdi pieaicināt pašvaldības ceļu speciālistu. 

<Vārds, Uzvārds> informē, ka pilnīga grants ceļa atjaunošana prasa lielus līdzekļus, 

finansējums pietiek remontdarbiem (gan plānotiem, gan neplānotiem). 

<Vārds, Uzvārds> ir izrēķinājusi, ka viena kilometra grants seguma atjaunošana izmaksā 

apmēram 50 00 eiro. Ir jāmeklē finansējums. Tāpat lūdz tuvākajā laikā pieaicināt pašvaldības 

atbildīgo speciālistu, lai izskaidro, kādi finanšu līdzekļi ir paredzēti pašvaldībai piederošo ceļu 

uzturēšanai un pēc kāda principa, prioritātēm tiek izvēlēti remontējamie ceļu posmi. 

Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs izsaka priekšlikumu pašvaldības policiju neaicināt, jo tā tiks 

aicināta uz Kārsavas pilsētas padomes sēdi, kurā brīvi var piedalīties ikviens interesents, tajā 

skaitā arī no Malnavas pagasta. Par topošo tikšanos tiks informēti Malnavas “Whatsapp” grupas 

dalībnieki.  

Iedzīvotāju padome nolemj: 

• Lūgt pašvaldībai aktīvāk kontrolēt Ludzas novada pašvaldības domes saistošo noteikumu 

Nr. 11/2023 “Par publiskā lietošanā esošu teritoriju kopšanu un ēku uzturēšanu Ludzas 

novadā” izpild un administratīvo procesu; 

• Paaicināt uz nākošo sēdi Ludzas novada pašvaldības inženierkomunikāciju piesaistes 

speciālist Artūru Isakoviču. 



 

 

Par nākošo iedzīvotāju padomes sēdi padomes locekļiem tiks paziņots atsevišķi un informācija 

tiks publicēta pašvaldības mājas lapā ludzasnovds.lv 

Sēdi slēdz plkst. 19:00 

Malnavas pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētājs                                                  J.Vorkalis 

Malnavas pagasta Iedzīvotāju padomes priekšsēdētāja vietniece  

                                                                                                                     K.Adamoviča-Krišāne 

 

 


